
Zápis z výboru Zlínského krajského atletického svazu dne 2.7.2019 

Přítomni: Jakub Hřib, Lukáš Vojtek, Pavel Bobál, Pavel Kunt, Pavel Beznoska, Šárka Večerková


Omluveni: Oskar Opavský, Stanislav Laciga


Schůze začala v 16:00 hodin


1.	 Jakub Hřib krátce zhodnotil výsledky v proběhlé části sezony. Hodnoceno velice 	 	
	 kladně


• Vynikající reprezentace na LODM - historicky nejlepší

• Kladně hodnoceno MČR 22 a MČR Juniorů a dorostu


2.	 Lukáš Vojtek 	 infomoval o založení oddílů a kroužků, nově Chropyně, požádal o podporu v 
	 začátcích hlavně účastí na zahajovacích závodech, informoval o možnostech pořádání 	 	
	 soustředění v Hluku a případně v Hutisku Solanec


3.	 Jakub Hřib přednesl návrhy odměn za úspěchy v krajské atletice. Proběhla krátká diskuse.

	 Koncepce odměňování nejlepších atletů bude upřesněna.


4.	 Bylo hlasováno o vyhlášení nejlepších atletů Zlínského kraje - jednohlasně odsouhlaseno. 	
	 Termín a způsob vyhlašování bude upřesněn. 


5.	 Jakub Hřib přednesl návrh na koncepci rozšíření povědomí o atletice v kraji. Proběhla 	 	
	 diskuse většinou se souhlasnými názory. Návrh konceptu - Jakub Hřib a Jiří Kadla a Pavel 	
	 Kunt (pracovní komise Krajská Atletika do škol)


6.	 Lukáš Vojtek přednesl návrh na uspořádání školení základů první pomoci. Pro všechny 	 	
	 trenéry je naprosto nezbytně nutné.


7.	 Řídícím pracovníkům v soutěžích žactva budou vyplaceny odměny za I. pololetí v souladu 	
	 se zápisem (Kadla, Prudký, Vrána, Bobál). Klubům a oddílům budou rovněž podle 	 	
	 schválených podmínek vyplaceny příspěvky za pořadatelství a účast v sotěžích mládeže.


Schůze ukončena v 17:25 hodin


Další schůze je 8.8.2019 v 17:00 hodin



